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Είναι μεγάλο πράγμα
Γέροντας Εφραίμ, Καθηγούμενος Ιεράς Μεγίστης Μονής Βατοπαιδίου

Δεν πρέπει να αμελούμε αλλά να μετανοούμε. Η αμέλεια όλους μας κατατρέχει γι’ 
αυτό στα μοναστήρια υπάρχει πρόγραμμα. Το ίδιο θα βοηθήσει και όσους ζουν 
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μέσα στον κόσμο. Στα μοναστήρια πηγαίνουμε για να ωφεληθούμε να διδαχτούμε 
με αληθινό πόθο την πνευματική ζωή. Είναι μεγάλο πράγμα να ποθούμε τον Θεό, 
και ποθούμε τον Θεό όταν αυξάνει η χάρη μέσα μας.
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